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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde mandag den 28.2 2022     kl. 17.00-20.00  

 

 

Vejl. tid Emne Ansvarlig  Baggrund/ 
forudsætnin
ger/forbered
else/ bilag 

Ønsket 
resultat 
(Orienteri
ng? 
Informatio
n? 
Godkendel
se? 
Drøftelse?
) 

Referat/beslutninger taget 

 
17.00 -
17.20 

Rundvisning i sydbygningen 
Vi mødes ved personalerummet på 
kontorgangen. 

    

17.20-
17.25 

Formalia.  
Processtyrer: Trine 
Ordstyrer: Per 
Godkendelse af seneste referat. 
Godkendelse af dagsordenen 
 

    

17.25 
17.30 

3. Nyt fra elevråd. 
 

   Elevrådsrepræsentanterne kom ikke. 
OBS: 
Elevrådene skal mødes, nu hvor det er muligt og arbejde 
med udviklingen af elevrådet. Kristine Pico er tovholder på 
det. 

17.30-
17.40 

4. Kontaktforældremøde 
Tilbagemelding på det virtuelle 
møde. 
 

   Ros til initiativtagerne og processtyrerne Anna og Ida.  
Vigtig pointe fra mødet var, at skole og forældre har en 
ekstra opgave i at følge op på samarbejdet, forældremøder, 
skole/hjemsamtaler og kontaktforældresamarbejde efter en 
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Arbejdsgruppe til at lave indkaldelse 
og dagsorden til 
kontaktforældremødet den 26.april. 
(Se punkter i referatet fra 11.1.22) 
 
Endelig planlægning på SB-mødet 
den 5.april 
 

lang periode med Corona og manglende muligheder for at 
mødes. 
Ide, at vi holder et stort fysisk kontaktforældremøde om 
året og et virtuelt. 
 
Arbejdsgruppe til storkontaktforældremøde: 
 
Kristine Pico, Ida, Trine, Anna 

17.40 
18.00 
 

Sandwich     

18.00- 
19.30 

Referat fra januarmødet: 
”Opgave til ledelsen: 
Vi skal kigge på om 6.-9. kan være 
under samme tag. 
Efter hvilket klassetrin er det bedst 
at skolen deles? Efter 4. eller 
5.klasse? 
 
Aftaler at vi træffer en beslutning på 
næste møde. Ønsker et kort oplæg 
om nogle forskellige måder at gøre 
det på, hvor vi måske ikke laver det 
hårde skift på en gang. 
Hvilke 3-4 værdier bruger vi når vi 
laver de tre – 4 forslag”. 
 
De forskellige forslag til 
lokalefordeling drøftes i MED og på 
Teamkoordinatormøde den 24.2 og 
personalet kommentarer medtages 
på skolebestyrelsesmødet den 28.2 

   Beslutning: 
MED-udvalget indstiller enstemmigt at skolens almen 
organiseres i to afdelinger. 
 
Skolebestyrelsen indstiller enstemmigt at skolens almen 
organiseres i to afdelinger. 
 
Kristine Pico fremlagde (se bilag/oplæg) to eller tre 
afdelinger, lokalefordeling og skal skiftet være efter 4. eller 
5.klasse. 
 
Baseret på oplægget: 
6 forældre går ind for deling efter 4.klasse.  
En forælder efter 5.klasse  
 
 
Lærerne på mellemtrinnet går enstemmigt ind for deling 
efter 4.klasse. 
Udskolingen er delt 
Indskolingen har en mere indgående drøftelse til gode, som 
de tager på førstkommende afdelingsmøde.  
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Beslutningen er, at vi effektuerer den nye organisering fra 
skoleåret 2022/2023 
 
Vi skal beskrive, hvad der skal kendetegne skolens to 
afdelinger. 
 
Vi skal give nye betegnelser til de to afdelinger. Et forslag er 
Lillekilde og Storekilde.  
 
 
Vi talte om, at vi kunne ønske os, at der ikke var et skift fra 
0. til 1.klasse/at der er en glidende overgang, hvor 
kommende 1. klasselærer er med i 2.halvår i 0.klasse.   
 
 

19.30-
20.00 

Opfølgning på spørgsmål: 
1. Skolebestyrelsens politikker i 

forhold til KKFO (bl.a. 
mobilpolitik). 

2. Vi skal beslutte, at digital 
dannelse er et fast punkt på 
alle forældremøder. 

3. Status på elevtrivsel 
 

 

   AD 1) Det er vigtigt at KKFO’erne er en del af de politikker 
skolebestyrelsen udformer. Vi skal samskabe og det skal ske 
i et samarbejde mellem Skolebestyrelse og forældrerådet i 
KKFO’erne 
AD 2) Mobilpolitikudvalget vender tilbage. 
AD 3) Den nationale trivselsundersøgelse kører lige nu frem 
den 18. marts. Når resultaterne er genereret, fremlægger vi 
dem for skolebestyrelsen.  
 

 


